
Enkä t om Asmundtorps lekplätser –  
36 st inkomnä svär under perioden 
20190613-20190616 

 

 

 



 

 



 

 

 



 

 



 

 



 

 

 



 

 



 

 

 



 

 

Inkommet på facebook i Gransamverkans gruppen 
 

Henrik Sarajärvi Behövs något mer i byn än lekplatser! Jag och Michael Svegbrant har varit i kontakt med 

Teknik o Fritid, kommunpolitiker samt skolan för att uppmärksamma detta. Bra om Byalaget även tar upp det! 

 

Henrik Sarajärvi I Härslöv och Annelöv med 400 invånare var har det byggts skateparker. Asmundtorp har 

1600 invånare och en skola med ca 350 elever (där även Annelövs barnen går) . Efter cykelbron 2011 (vilket 



byalaget ska ha stor eloge för att ha drivit på) har det inte satsats mycket, bortsett för fotboll. Belysning på 

motionsslingan (som förvisso har ett fint parti i skogen medan resterande del kräver orienteringskunskaper för att 

hitta rätt...) gör inga barn gladare. Hålan är undermålig för att bebyggas men är utmärkt för en BMX-bana, som i 

princip innebär schakta jordmassor och göra det kompakt. Och då tänker jag ena delen så att den gamla 

fotbollsplanen är intakt för tivoli m.m. 

Michael Svegbrant LA Stad har sagt att det betyder mycket för de att byalaget ligger på med nytt i A-torp och 

inte bara enstaka bybor. När vi varit i kontakt med de så har de nämnt multiarenan vilket i princip är en 

konstgräsplan med mål o tyvärr är det inte många barn/ungdomar som spelar där. 

Mer guldläge än Hålan finns knappast för en massa olika saker... 

Martin Wollstad En naturlekplats i hålan. En ordentlig trädstam eller två att klättra på och några stubbar att 

hoppa mellan. Barnen var besvikna när de fällda träden var borta. 


